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Hierbij de vragen die ik morgen, namens GL ga stellen morgenavond.
Groeten,
Nanette

Algemene vragen
Opvang vluchtelingen Moria
Vele vluchtelingen zitten al jaren vast in Griekse kampen onder erbarmelijke 
omstandigheden. Door het coronavirus en een grote brand is het kamp Moria op Lesbos 
onleefbaar geworden; 13 duizend mensen zijn getroffen. GroenLinks vindt dat gemeenten een 
statement moeten maken als tegengeluid tegen de bizarre koehandel van dit kabinet en heeft 
daarom de volgende vragen:
-  Is Rijswijk bereid om net als meer dan 160 andere Nederlandse gemeenten een deel van de 
alleenstaande kinderen op te vangen? 
- Is de wethouder het met GroenLinks eens dat dit niet ten koste mag gaan van de opvang van 
extra kwetsbare vluchtelingen elders? 
-  Is wethouder Besteman van plan om haar positie als CDA-lid met een functie in te zetten 
om zich uit te spreken? En net als veel van haar partijgenoten de open brief aan het kabinet te 
ondertekenen waarin wordt gepleit voor echte oplossingen, zoals het evacueren van alle 
migranten op Lesbos en het opnemen van 1.000 vluchtelingen in plaats van 100?

Besteding Eneco-gelden
Voor het reces is afgesproken dat er voor de begrotingsraad een bijeenkomst met de raad 
georganiseerd zou worden om te spreken over de besteding van de Eneco-gelden. Wanneer 
gaat dit plaatsvinden?

Vragen IB's
IB 20 120 Dialoog Sinterklaasintocht
De dialoog is geannuleerd. Er wordt aangegeven dat het op een later moment opnieuw wordt 
geagendeerd wanneer de waarnemend burgemeester is aangesteld. Is het college het met 
GroenLinks eens dat dit niet zou moeten afhangen van welke persoon binnen het college de 
portefeuillehouder is? Welke ideeën heeft het college over het vervolg van dit proces? Welke 
mogelijkheden en vormen ziet het college om dit jaar een sinterklaasintocht te kunnen laten 
plaatsvinden?

IB 20 100 Participatiemonitor
De enquête heeft plaatsgevonden in september/oktober 2019, waarom krijgen we nu pas de 
resultaten? 
Het vervolg hierop krijgt vorm in de nota Maatschappelijke participatie die gepland staat voor 
Q2 2021. Uit de enquête komen een aantal duidelijk zaken, zoals duidelijkere communicatie 
vanuit de gemeente en behoefte aan gratis/goedkope sportfaciliteiten. Wordt met het 
oppakken van deze verbeterpunten gewacht tot de nota maatschappelijke participatie? 

IB 20 104 Nieuwe Onderwijs Energie Rijswijk
Bij de bespreking van het programma begin dit jaar, heeft GroenLinks gewezen op het belang 
van stageplaatsen op andere plekken dan het bedrijfsleven, zoals de zorg en politie. Hoe staat 
het daarmee? Is het gelukt om ook in deze sectoren stageplekken te regelen en te vervullen?
Welke ontwikkelingen over hybride docenten zijn er te melden?


